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化工类物品保证函
LETTER OF LIABILITY OF CHEMICAL PRODUCTS

本公司，即以下签署之发件人特此确认：
I, the shipper, hereby confirm that，
运单号码 (DHL House Airwaybill)：_________________________

品名(Content)：________________________

MSDS报告物名称(MSDS Name)：__________________________

以上寄送的出口物品与快件物品安全特性报告的报告物完全一致，且不属于IATA所规定的危险品、毒性物品等海关或航空安全条例禁运或限运的物品。

The above shipment content is identical with the MSDS name，which does not belong to IATA Danger & Toxic Goods or any other prohibited or restricted commodities by customs or aviation security regulations.
另外，如若该票货物需要提供样品以供检测的，我公司保证所提供的样品与所交寄的物品是一致的。

If sample of the mentioned shipment is needed for examination, I, the shipper, confirm that the sample is identical with the shipment content. 

我确认以上所有内容合法并真实有效。如有虚假，我公司将承担由此造成的一切经济损失和法律责任。
I ensure all the above information is legal and correct. If any falsity, I, the shipper, will take all the compensation and legal liability caused.

_________________________                        ________________________
发件公司名称及盖章




    日期

Shipper’s Co. Stamp




       Date                                   
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